
Dz-07.0021.1.31.2020  

Protokół nr 73/2020 

z posiedzenia Zarządu Dzielnicy VII Zwierzyniec 

odbytego w dniu 26 listopada 2020 r. 

w siedzibie Rady Dzielnicy przy ul. Prusa 18 w Krakowie 

 

Posiedzenie prowadził Szczęsny Filipiak – Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy VII 

Zwierzyniec. Wzięli w nim udział członkowie Zarządu, zgodnie z listą obecności. 

O godzinie 15.30, po stwierdzeniu obecności pięciu członków Zarządu, przewodniczący 

otworzył posiedzenie. 

Porządek obrad: 

1. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Zarządu w dniu 5.11.2020 r. 

2. Podjęcie uchwał na mocy upoważnień udzielonych Zarządowi przez Radę Dzielnicy. 

3. Przygotowanie projektu uchwały na sesję Rady zaplanowaną na 15 grudnia 2020 r. 

4. Rozpatrzenie korespondencji bieżącej. 

5. Oświadczenia, komunikaty. 

Ad 1. 

Przewodniczący Szczęsny Filipiak poinformował, że do protokołu z 72. posiedzenia Zarządu 

Dzielnicy odbytego w dniu 5 listopada 2020 r. nie zgłoszono wniosków o sprostowanie, co 

jest równoznaczne z jego przyjęciem. 

Ad 2. 

Przewodniczący Szczęsny Filipiak zaproponował podjęcie dwóch uchwał na mocy 

upoważnień udzielonych Zarządowi przez Radę Dzielnicy, po czym zreferował obydwa 

projekty. 

Jako pierwszy zreferowany został projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej lokalizacji 

projektowanego oświetlenia w ramach zadania „Dobudowa oświetlenia przy ul. Mirowskiej”, 

przygotowany w związku z wnioskiem projektanta. W dyskusji udział wzięli: Magdalena 

Mardyła, Witold Górny, Szczęsny Filipiak i Marek Sikora. 

Uchwała w sprawie opinii dotyczącej lokalizacji projektowanego oświetlenia w ramach 

zadania „Dobudowa oświetlenia przy ul. Mirowskiej” została podjęta jednomyślnie – 

5 głosami za (uchwała nr 65/2020). 

W drugiej kolejności zreferowany został projekt uchwały w sprawie delegowania członkini 

Rady do wykonywania zadań zgodnie z § 3 pkt 5 Statutu Dzielnicy. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie 

Uchwała w sprawie delegowania członkini Rady do wykonywania zadań zgodnie z § 3 pkt 5 

Statutu Dzielnicy została podjęta jednomyślnie – 5 głosami za (uchwała nr 66/2020). 

Ad 3. 

Przewodniczący Szczęsny Filipiak zaproponował przygotowanie projektu uchwały, który 

znajdzie się w porządku obrad sesji Rady Dzielnicy zaplanowanej na 15 grudnia 2020 r. 

Projekt uchwały w sprawie upoważnienia Zarządu Dzielnicy VII Zwierzyniec do wydawania 

opinii i występowania z wnioskami, o których mowa w § 3 pkt 3 i 4 Statutu Dzielnicy VII na 

okres od 1 stycznia do 31 grudnia 2021 r. zreferował Szczęsny Filipiak. 



Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał projekt pod głosowanie. 

Zarząd jednomyślnie – 5 głosami za uchwalił projekt uchwały w sprawie upoważnienia 

Zarządu Dzielnicy VII Zwierzyniec do wydawania opinii i występowania z wnioskami, 

o których mowa w § 3 pkt 3 i 4 Statutu Dzielnicy VII na okres od 1 stycznia do 31 grudnia 

2021 r. (druk nr 264). 

Przewodniczący Szczęsny Filipiak zaproponował przesłanie projektu do wiadomości Komisji 

Rewizyjnej, która w dniu dzisiejszym ma posiedzenie. Pozostali członkowie zarządu 

przychylili się do tej propozycji. 

Ad 4. 

Rozpatrzono następującą korespondencję: 

 informacja Biura Obsługi Urzędu UMK nt. stanu środków poniesionych na utrzymanie 

Dzielnicy; przewodniczący Szczęsny Filipiak poinformował zabranych o zakupie laptopa 

na potrzeby Rady,  

 informacja Zarządu Dróg Miasta Krakowa dotycząca możliwości niewydatkowania w br. 

kwoty 18 942 zł przeznaczonej na opracowanie wielowariantowej koncepcji dla budowy 

pochylni dla osób z niepełnosprawnością wraz z przebudową schodów łączących 

ul. Fabijańskich z ul. Sawickiego, z powodu konieczności uzyskania kolejnych 

niezbędnych uzgodnień – przyjęto do wiadomości; ZDMK zobowiązał się zbadać 

możliwości wystąpienia w tej sprawie z wnioskiem o tzw. środki niewygasające; 

 informacja Biura ds. Dzielnic Miasta Krakowa o uzyskaniu opinii prawnej ws. możliwości 

wykonania statuetek „Lajkonika” w oparciu o zmodyfikowany projekt statuetek 

śp. B. Chromego, przygotowanej przez Zespół Radców Prawnych UMK – przyjęto do 

wiadomości, 

 odpowiedź Prezydenta Miasta Krakowa na pismo w sprawie koncepcji czasowej 

lokalizacji ogrzewalni dla osób bezdomnych – przyjęto do wiadomości, 

 odpowiedź Archiwum Narodowego w Krakowie na pismo w sprawie wystawy plenerowej 

poświęconej tragicznym wydarzeniom na Woli Justowskiej w lipcu 1943 r. – przyjęto do 

wiadomości; sprawa będzie kontynuowana, 

 odpowiedź Zarządu Zieleni Miejskiej na pismo w sprawie wycinki zieleni w pasie 

drogowym ul. Korbutowej – przyjęto do wiadomości, 

 odpowiedź Zarządu Dróg Miasta Krakowa na pismo w sprawie przycięcia zieleni w pasie  

drogowym ul. Sarnie Uroczysko – przyjęto do wiadomości; kwestia ta, tj. pielęgnacja 

zieleni w pasach drogowych zostanie również poruszona na sesji Rady,  

 pismo Wydziału Polityki Społecznej i Zdrowia UMK w sprawie rozpropagowania na 

terenie dzielnicy informacji o rozpoczęciu konsultacji społecznych dotyczących 

zagospodarowania przestrzennego dla obszaru „Wesoła – rejon ulicy Kopernika” – 

informacja zostanie zamieszczona na tablicy ogłoszeń w siedzibie Rady Dzielnicy oraz na 

stronie internetowej Dzielnicy; pismo zostało przekazane do Komisji Komunikacji 

Społecznej i Budżetu Obywatelskiego, 

 pismo mieszkanki w sprawie paczkomatu ustawionego przy ul. Syrokomli – zapoznano 

się. 

Ad 5. 

Przewodniczący Szczęsny Filipiak poruszył kwestię trwających konsultacji społecznych 

dotyczących budowy Centrum Muzyki w Krakowie, które ma powstać na terenie Dzielnicy 



VII. Zdaniem przewodniczącego, podczas przygotowywania ewentualnego projektu uchwały 

Rady Dzielnicy w tej sprawie, powinny być rozważone także kwestie społeczne wiążące się 

ze zmianą charakteru zagospodarowania terenu, na którym ma powstać obiekt, podnoszone 

przez przedsiębiorców, obecnie prowadzących tam działalność. 

W dyskusji na wywołany temat głos zabrali Krzysztof Jakubowski, Marek Sikora, Witold 

Górny i Szczęsny Filipiak 

Wobec wyczerpania porządku obrad przewodniczący o godzinie 16.50 zamknął posiedzenie. 

 

 

Protokołowała:                                                                             Przewodniczący 

                                                                                 Rady i Zarządu Dzielnicy VII Zwierzyniec 

Grażyna Rojek                                                        

                                                             Szczęsny Filipiak 
 

 

 

 

 


